

网络学习

Online Learning

朗读练习

(一)

科技和互联网为我们带来许多方便。

我们可以用手机或电脑上网学习。

我们可以通过上网找资料、看短片、玩游戏等方式学习，我觉得很有趣。

(二)

上网学习有许多好处。

第一，我们可以居家学习。如果我们生病，也可以在家上网学习。我们什么时候想学习，都可以学。

第二，我们可以自己决定要学多快或多慢。例如我们看不懂教学短片，可以再看多几遍。

(三)

有些学生不喜欢上网学习，他们比较喜欢在课室听老师教课，因为他们可以问老师问题，老师可以解释给他们听。

Technology and internet provide us with a lot of convenience.

We can use mobile phones or computers to learn online.

We can go online to learn through different methods, for example doing research, watching video clips and playing games. I feel it is very interesting.

There are a lot of benefits to online learning.

Firstly, we can do Home Based Learning. If we are unwell, we can learn at home through the internet. We can learn any time we want.

Secondly, we can determine our pace of learning. For example, if we do not understand the lesson videos, we can watch a few more times.

Some students do not like online learning, they prefer to attend physical lessons in class, because they can ask their teachers questions, and teachers can explain to them.

连一连 Match the phrases

(一)

Technology •
Computer •
Mobile Phone •
Methods ; Ways •
Internet •

• 电脑
• 手机
• 科技
• 互联网
• 方式

(二)

Benefits •
Convenient ; Convenience •
Interesting •
Do Research •
Watch Video Clips •
Play Games •

• 方便
• 好处
• 找资料
• 玩游戏
• 看短片
• 有趣

(三)

Explain •
Home Based Learning •
Go Online •
For Example •

• 上网
• 居家学习
• 例如
• 解释